
Protokoll fört vid Styrelsemöte för Alhällan SFF måndag 2012-11-13

Mötets öppnande.
Ordförande Kurt Hagström hälsade alla välkomna och förklarade motet öppnat.

usteras

Genomgång av protokoll från föregående möte.
Godkändes.

Inkomna rapporter och skrivelser.
Offert/anbud från Bo Nylander angående snöröjning/halkbekämpning har inkommit. Styrelsen

beslutade att låta Bo Nylander även denna säsong sköta snöröjningen i området.

Sophantering, ändringar i soprummet och containrar.
Trädgårdscontainern har tagits in för säsongen.

Gemensam ma utrymmen, garage & g r ö n o m r
å
d e .

Lekplats-kommiten inväntar offerter från olika entreprenörer. Alla gunghästar har tagits ner, då dessa
inte var godkända.

Utbildningsdag.
Styrelsens sista utbildningsdag är flyttad till 2013-01-1 8.

Hemsida.
Styrelsen kommer titta på alternativa webbhotell for hemsidan, då nuvarande leverantör kommer att

höja årsavgiften markant.

Vid protokollet

Ekonomirapport.
Föreningens ekonomi är fortsatt stabil.

Datum för nästa möte
Nytt möte mandagen den 28/1 kl. 19.00

Närvarande:
Kurt Hagström
Caroline Klang
Jesper Granath
Joakim Margell
Finn Svensson
Git Sandström
Utrica Ericsson
Johnny Andersson

Jesper Granath

Kurt Hagström


